



**Hanitra is a major celebrity in Madagascar.** Known as a "number one" artist in her home country, some of her music made it into the Top 40 in the US African Music charts, and No. 18 in Canada. She was elected *Best New Artist* at the *Jazz and World Music Festival*, Vannes 2000, France. Her music covers a wide spectrum from traditional, with traditional instruments, to modern.

**Hanitra ist ein Star in Madagascar.** Sie ist in ihrem Land als eine „Nummer Eins-Künstlerin“ bekannt. Einige ihrer Hits waren in den „African Music Top 40“ in USA und Nr. 18 in kanadischen Charts. Auf dem *Jazz und World Music Festival*, Vannes 2000, in Frankreich wurde sie als *Beste Neue Künstlerin* gewählt. Ihre Musik umfaßt ein breites Spektrum von traditionell, mit traditionellen Instrumenten, bis modern.

1. **Refila** (*Lolo sy ny tariny*) - 2:49
2. **Omeko anao** (*Ranaivo*) - 4:37
3. **Raopilany** (*Lolo sy ny tariny*) - 4:19
4. **Kalo** (*Ranaivo*) - 4:10
5. **Hoy ianao** (*Ranaivo*) - 4:04
6. **Mandihiza** (*trad.*) - 3:33
7. **Habakabaka** (*Ranaivo*) - 4:42
8. **Lavitra anao** (*Rakotoarison*) - 3:51
9. **Tara** (*Ranaivo*) - 3:41
10. **Misy voalahany** (*Ranaivo*) - 2:58
11. **Iray, roa, telo** (*Ranaivo*) - 0:27

Licensed from Hanitra Ranaivo Production, Vannes, France.

© & © 2013, ARC Music Productions Int. Ltd. - Product of United Kingdom - Manufactured in Austria  
ARC Music Int., P.O.Box 111, East Grinstead, West Sussex RH19 4FZ, Great Britain  
Tel: +44 (0)1342 328567 • Fax: +44 (0)1342 315958 • E-mail: info@arcmusic.co.uk  
ARC Music Inc., P.O.Box 2453, Clearwater, Florida, 33757 - 2453, USA

[www.arcmusic.co.uk](http://www.arcmusic.co.uk)

